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Geachte heer Hageman, 
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Naar aanleiding van het Drentse protocol t.a.v. buitensportactiviteiten voor jeugd, stuurde u ons enkele 
vragen. Deze worden hieronder beantwoord. 
  
 
 
Waarom hebben de gemeenten een extra protocol opgesteld en niet het protocol van NOC*NSF en 
de betreffende sportbonden overgenomen? 
De gemeenten hebben van het Rijk de taak gekregen de regie te voeren op de bij sportclubs sportende 
jeugd. Vanuit het Regionaal Beleids Team (RBT) is aan de Vereniging Drentse Gemeenten (VDG) Sport 
gevraagd om 1 Drents protocol te maken. We hebben dat als twaalf Drentse gemeenten met elkaar 
afgestemd zodat er binnen de gehele provincie dezelfde richtlijnen worden gehanteerd. En bij ons 
protocol baseren we ons juist op de adviezen van NOC*NSF en de Vereniging Sport en Gemeenten. 

 
 
Waarom schrijven de gemeenten ten opzichte van de protocollen van NOC*NSF en de 
sportbonden extra Corona verantwoordelijken voor? Dit leidt toch tot onnodige extra bewegingen 
en meer volwassenen op het sportcomplex en dat staat toch haaks op het landelijk beleid? 
NOC*NSF geeft in haar protocol aan dat er voldoende toezichthouders aanwezig dienen te zijn. Over wat 
‘voldoende’ precies is valt de discussiëren. In het Drentse protocol hebben we hier duidelijkheid in willen 
verschaffen door dit te normeren. Het gaat dus niet om verzwaring maar om verduidelijking. 

 

 
Bent u zich er van bewust dat met dit extra protocol u onnodig de lasten voor vrijwilligers 
verzwaard en hiermee geen recht doet aan de oproep van onze minister president om juist een 
beroep te doen op de intelligentie van de Nederlanders? 
Wij hebben bijzonder veel waardering voor de manier waarop de sportaanbieders het aanbod voor de 
Drentse jeugd zo goed en veilig mogelijk probeert te organiseren. Door ten aanzien van de diverse 
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spelregels uit het NOC*NSF extra duidelijkheid te verschaffen, komt het Drents protcol juist tegemoet aan 
de sportaanbieders. Het gaat in het Drents protocol nadrukkelijk niet om verzwaring of aanvullende regels 
maar om verheldering. 
 
 
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders 
 
 
 
mr. J. Th. van Nieukerken drs. M.J.F.J. Thijsen 
gemeentesecretaris burgemeester 
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Geacht college, 
 
Als VVD fractie zijn we blij dat de jeugd weer voorzichtig aan het trainen mag. En we weten dat na de 
bekendmaking vorige week veel clubs in onze gemeente direct aan de slag zijn gegaan om de 
trainingen voor de jeugd vanaf vandaag weer op te gaan starten. 
 
Afgelopen vrijdag is door het NOC NSF een uitgebreid protocol uitgestuurd, hetgeen is afgestemd met 
de Rijksoverheid en het RIVM. Als aanvulling hierop heeft ook menig sportbond een vertaling van dat 
protocol naar haar specifieke sport gemaakt. 
 
Vanochtend is bekend geworden dat naast deze protocollen ook de Drentse gemeenten een 
aanvullend protocol hebben op gesteld en daar dienen de sportclubs zich aan te houden. 
 
Naar aanmelding van dat protocol hebben wij de volgende vragen: 
 
Waarom hebben de gemeenten een extra protocol opgesteld en niet het protocol van NOC NSF en de 
betreffende sportbonden overgenomen? 
 
Waarom schrijven de gemeenten ten opzichte van de protocollen van NOC NSF en de sportbonden 
extra Corona verantwoordelijken voor? Dit leidt toch tot onnodige extra bewegingen en meer 
volwassenen op het sportcomplex en dat staat toch haaks op het landelijk beleid? 
 
Bent u zich er van bewust dat met dit extra protocol u onnodig de lasten voor vrijwilligers verzwaard en 
hiermee geen recht doet aan de oproep van onze minister president om juist een beroep te doen op 
de intelligentie van de Nederlanders? 
 
Graag zien we uw antwoord gezien het spoedeisende karakter op zeer korte termijn tegemoet. 
 
Met vriendelijke groet, 
Edwin Hageman 
Raadslid voor de VVD in de gemeente Tynaarlo 
M: 06-50253220 
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